
nlca
napísaná na zasadnutí Obecného zastupiteť ,a v Slovenskej l-upči, ktoré sa uskutočnilo

dňa 9 4.2019

Pdtomní: podťa prezenčnej listiny
Neprítomní:
Ospravedlnil sa:

1. Otvorenie
Rokovanie obecného zastupitel'stva otvoril a v

nutia
starosta obce Mgr. Roland Lamper.

2. Schválenie progra u a návrhovej komisie

Starosta obce Mgr. Roland Lamper preěítal rokovania. Starosta odporučil zvoliť
za členov návrhovej komisie Mgr. art. a Solárika, Mgr. Michala Hlaváča, Luboša
Bakaljara, overením zápisnice odporučil
Lamperovú a písaním zápisnice poveril pr

navrhol vymeniť bod 7 s bodom 8. Luboš
na pomenovanie novovzniknutých parkov

zvoliť Ing. Katarínu Sýkorovú PhD., Eriku
vníčku OcÚ Líviu Gondovú. Jozef Stanko

|jar navrhol do bodu Rózne doplniť návrh

SNP a na Mierovej ulici. Ak ich chceme
potrebné vybaviť súhlasy. Vzniknú nám

vzniknutých ucelených parkoch, na Námestí
niekom pomenovať, tak neviem či nieje je

celky v rámci toho móže by,t' park
pomenovaný podťa nejakého významného o z našej obce.
Mgr.Solárik - móžeme sa o tom porozprávať.
Ing. Sýkorová - určite Vám prišiel e mail od p. Rojíkovej neviem, či sa tým budeme
zaoberať a dáme to do bodu Rózne?
starosta . budeme sa tým zaoberať v bode č.

Starosta obce nawhol hlasovať A program
návrhovú komisiu a overovateťov zápisnice.

ía OZ s navrhovarrými zmenarri,B l za

Starosta navrhol hlasovať za prijatie 29l20I9
Hlasovanie za UZNESENIE č. 29 l20l9
Za: 8

Proti: 1

Zdržali sa 0

3. Kontrola nenla uzne§enr
starosta - zo zasadnutia0Z26.2.2019 vyplyn
podpísaná, uznesenie 22l20I9 .

uznesenie 2Il20I9, k<te je zmhxa už

Mgr. Hlaváč podal námietku voěi tomu, že ťom bola navrhnutá poslankyňa
Lamperová, ktorá v hlasovaní bola proti, navrhol hlasovať za nového overovateťa.
JUDr. Falisová - nemóže robiť overovateťku nechce.

Mgr. Solárik - v bode 2 sa zlučujú body, ke boli oddelené, tak sa to nestane.

Starosta odporučil hlasovať za zrušeníe
Mgr. Martina Bobáka.

29l20I9 a navrhol nového overovateťa



UZNESENIE

Za:9
Proti: 0

Zdržalisa:0

UZNESENIE

Za:9
Proti: 0
Zdrža|i sa:0

za schválenie návrhovej kom

za schválenie návrhovej

UZNESENIE za schválenie návrhovej kom

Za:9
Proti: 0
Zďržalisa:0

Starosta - pokračujeme vkontrole
Chabadom, výška nájmu a výpovedná doba.
bol schválený prevod nehnuteťnosti, zml
Uznesenie 25l2019, bolo stretnutie so
nejaký konkrétny záver, boli sme sa
investícia a rekonštrukcia.
UZNESENIE zavzatie na vedomie č.30

Za:9
Proti:0
Zdržali sa 0

4. Správa o staye a hospodárení OP
Ing. Urban - hospodárime podťa 10

musíme splniť. Zalesnili sme 9 ha lesa. sú
Potom sú ,r,ýkony ako prebierky a prerezávky
ide občanom a firmám v Slovenskej Iiupči.
jerezerva 88 800 €, na pestovnú činnosť. V r.
cena pójde dole.
Ing. Sýkorová - na koťko rokov sú vytvorené
Ing. Urban - nie sú ohraniěené. Ulohy,na
7 rokov nazabezpečenie lesného porastu.
Stanko - priame naklady na pestovnú či
Urban - zalesňov arie, vyžínanie, ochrana
Stanko - končí r.2019, bude zase p.lan?

Ing. Urban - zajtra prídu zhotovitelia plánu,
Stanko - aká je spolupráca s dozorn,ou ra,íou
Ing. Urban - DR je poradný aj dozorný
ekonóm.
Mgr. Hlaváč - celá činnosť je chvályhoclná
apouživať peniaze aj na rozvoj obci.
Mgr. Baláž - planuje sa aj tento rok niečo
Ing. Urban - záujemcovia aj prídu, ale čakajúže príde \<ríza.

ó.29 l A l2019

ie č.29 lB l2019

č.29 l C l2019

uznesení. Schválila sa zmena nájmu s p.

uva je podpísaná. Uznesenie 22l20I9, kde
je podpísaná, došlo k prevodu financií.

za :účasti p. Hlaváča, Bakaljara. Nie je z toho
, o technickom stave budovy. Je tam potrebná

§.r.o. Slovenská lJupča za rok2018
planu od r. 2010-2019. Sú tam úlohy, ktoré

to plochy, ktoré vznikajú kalamitnou ťažbou.
ŤaZaabo|a 64 % . Asi 70 oÁ drevnej hmoty

ie je úmerné kvalite. Aktíva a pasíva -
2019 budeme mať problém predať drevo, lebo

rezewy?
ú činnosť vznikajú neustále. Bežne sa berie

je čo.
,ti zveri a všetka pestovná ěinnosť.

rolujú to a vypracujú nanovo.

in. Sú to skúsení ťudia, lesní inžinieri a jeden

že v dnešnej dobe sa dá hospodariť takto čisto

na odkúpenie?



staro§ta - spoluprácu vnímam veťmi
Navrhujem hlasovat' zavzatie na vedomie
Hlasovanie za UZNESENIE č. 3112019
Za;9
Proti: 0
Zdrža|i sa: 0

5. VZN Obce Slovenská lJupča č.
sociálnych sluŽieb

Ing. Sýkorová - materiál bol prerokovaný
Vám dali dve zmeny, § 8 ods. 4, kde opatro
dlhšie býra, ale nemá tu trvalý pobyt.
takýmto občanom. Občan je vedený zhíadi
trvalý pobyt anie tu. V §11 nawhujeme
poskytovanie op. služby podťa tohto VZN
v tejto obci.
starosta - vznikol aj cenoqf návrh, ktorý ie
Mgr. Bobák- aké boli oprávnené náklady ?
Mgr. Potančoková - boli doplnené.
Bakaljar - ako prebieha refundácia nákladov
Ing. Blaškovičová - formou žiadosti.
Ing. Sýkorová - vždy je to zmluvný vďah ,

starosta navrhol hlasovať za schválenie vzN
UZNESENIE č.32l20l9
Za:9
Proti: 0
Zdržalísa:0

6. Vol'ba zástupcov obce do výboru
starosta - Obec Slovenská lJupča je 40%
SlovenskáIiupěa. Zdóvodu nového
zástupcovobce SlovenskáIJupča do výboru
Starosta navrhol p. Lamperovú, Mgr Bobáka
obce súhlasili.
Starosta navrhol hlasovať za voťbu zástupcov
UZNESENIE č. 3312019
Za: 9
Proti:0
Zdrža|i sa 0

7. Návrh zmeny rozpočtu
Ing. Blaškovičová - potreba zmeny
a zriaď ovateťskej pósobnosti pósobnosti,
týka navýšenia fin prostriedkov na IJupčiL

zmeny rozpočtunarok 2019 schváliť bez
Starosta - tento bod bol prerokovaný vo íi

zvesti, na navýšenie čísel. Odporuěam návrh

vne, ďakujem p. Urbanovi za jeho prístup.
OPL s.r.o.

19 o poskytovaní, zabezpečovaní

sociálnej a finančnej komisii. Aktuálne sme
ateťskú službu móže chcieť aj občan, ktory tu

móže pos§,tnúť opatrovateťskú službu aj
poětu podielových daní v tej obci, kde má

vyškrtnúť to ustanovenie, ktoré hovorí, že
vďahuje na oběanov, ktorí majú trvalý pobyt

sa stanovia podmienk1,.

19

ednoty Sokol Slovenská lJupča
uvlastníkom majetku Jednoty Sokol

obdobia, je potrebné navrhnút' azvoliť
Jednoty Sokol.
Mgr. Hlaváěa, s čím navrhovaní zástupcovia

do Jednoty Sokol

,Slovenská lJupča na rok 2019
v roku 2019 vznikJa z naqýšenia príjmov obce

,h daní, požiadavky finančnej komisie sa

ikomisii.



Ing. Sýkorová - máme príjem 20
kapitáloqfch príjmov, lebo peňažné

8. Odborné stanovisko hlavnej kon
obce Slovenslcí lJupča na rok 2019 -

starosta navrhol hlasovať zavzatie na vedomi
k Náwhu zmeny rozpočtu obce Slovenská L
č.212019 a schváliť :

A) Zmenurozpočtu obce Slovenská lJupča
,A.1) Rozpočtové opatrenie ě. 2l20I9 a upraven

so zapracovaním zmeny kapitálového príj
starosta navrhuje hlasovat'zavzatie na ved
obce k Návrhu zmeny rozpoětu obce S
ě.2l20l9 a
schval'uje
A) Zmenurozpočtu obce Slovenská l-upča
,A.1) Rozpoětové opatrenie ě. 2l20I9 a

so zapracovaním zmeny kapitálového príj
Uznesenie 3412019
Za:9
Proti:0
Zďrža|isa:0

9. Návrh obmedzenia
Bakaljar - na stavebnej komisii preberáme
sa s tým, že sme nemali dostatočné informáci
vracať, Občan si myslí, že sa mu vždy vy
ktoý sme chceli prevádzať, nám narobil
parcelám. Potom boli ďalšie požiadavky.. T
ale nikdy sme nemali zásady, podťa ktorých
máme starať. Občan má vedieť, kedy to má
zmysel. S p. Falisovou sme sa dohodli, že
doby pokiať nebudú pripravené zásady predaj
JUDr. Falisová - o týchto zásaďách a princí
majetku sa zvýšili. Je to na vašom rozhodnutí,
nehnuteťného majetku, na dobu, pokiať sa
ěasovo. Máme niekoťko žiadostí, ktoré
nehnuteťného majetku, nielen tie ktoré nás
ale aj o praktické a konkrétne veci. Bolo by
lebo niektoré zóny by sa nemali prevádzať.
tak zistíte, že sa budete musieť s niek;fm
obmedzil predaj. Podstatná je cenová mapa,
nie je to cena určujúca na predaj. Sú tu
nerozhodujeme. V r. 2016 sme mali p
majetku. Prokurátor nás upozornil na to, že
podťa znaleckého posudku. Cenová zóna
znaleckého posudku sa načrtne zóna. Bude
nevysporiadané cesty a pozemky. Preěo predávať neupotrebiteťný majetok? Do

090€z IJupěianske kov<rzávody, dajme to do
sú už na účte.

órky obce k Návrhu zmeny rozpočtu
o č.212019

Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce
na rok 2019 - Rozpočtové opatrenie

rok 2019 bezýhrad,
rozpočet obce Slovenská lJupča na rok 2019

ie Odbomé stanovisko hlavnej kontrolórky
IJupča na rok 2019 - Rozpoětové opatrenre

rok 2019 bezvýhrad.
rozpočet obce Slovenská IJupěa na rok 2019

u majetku obce
:tky prevody obecného majetku. Stretli sme
k jednotlivým parcelám, museli sme s k téme
ie. Posledný prípad bol v Jablonke., Majetok,
alšie problémy, čo sa týka prístupu k našim
nás viedlo k tomu, aby,bola cena v poriadku,

by sme predávali, lebo o obecný majetok sa
zmysel, keď chce niečo kúpiť a kedy to nemá
pravíme návrh na obmedzenie predajov do

majetku.
sauž 4 -5 rokov hovorilo. Žiadosti o kúpu

aby ste zvažili o doěasnom obmedzení prevodu
doplnia. Ale je to potrebné obmedziť

riešiť. Zásady by sa mali doplniť o prevod
je zékon azákon o obecnom majetku obcí,

zvžžiť, či vóbec predávať majetok obce,
keď budete musieť ukladať siete do zemq

Stanoviť si zóny, podťa ulíc a lfm by sa
ťa príloh. Všade sa určia minimálne ceny,

nejaké podnety od občanov, nepredávame,
kontrolu, ktorá sa zannerala na prevod

e je v právomoci rozhodnúť o výške ceny, len
dá použiť na každý druh majetku. Podl'a
riešiť stavebná a finančná komisia. Máme



septembra sa to dá pripraviť azatiaí prevod
je vec finančnej komisie, ale vás pclsl
nemusíme súrne predávať.
starosta - náwh je, aby bolo doěasné
hospodárenia s majetkom obce, ktoré už boli
Mgr. Bobák- do kedy to budeme pripravovat
Bakaljar - zásady sú za akých podmienok
majetok za prebyočný a potom ho
vedená po súkromných parcelách a my sa
sekne nedostaneme sa na svoj pozemok.
o prevode.
Stanko - je to intravilán a extravilán. Keď
predaju sa pristupuje individuálne, lebo sa.

si intravilrán a extravilán, ale vždy to bude
vyberieme.

o 17.25 hod. odišiel Mgr. Solárik

RNDr. Malý - bavíme sa o pozemkoch, ale
JUDr. Falisová - akýkoťvek majetok, aj náj
Lamperová-tých 7-8 žiadostí čo máme na
JUDr. Falisová - mne sa dostávajú na stól
v sprievodnej správe oa p. ŠiStovej. Ivan Š
Dula ale to neviem o ěo ide a trafostanica na
posudok nevieme posúdiť.
Lamperová - ako dlho tu ležia tieto žiad<lsti,
to, že tí l'udia sa snažili azatial nemajú
JUDr. Falisová - na to sa reaguje a stými
Lamperová - zatiat som počula, že |ežía. Ja
nerieši.
starosta - zatiať sa nedefinuje, že majetok
podklady k tomu, aby sa vo veci konalo.
RNDr. Malý - súhlasím s Erikou, aby sa vy
Mgr. Baláž - tie, ktoré boli dosiať
nejakej doby, tak si dáme termín. Ale dajme
strategicky a ekonomicky výhodné.
Stanko - móžeme na tom pracovať .

Lamperová - o niektoých veciach ešte
v istých veciach a prečo v iných nie. Napr, v
a v tejto chvíli my sme ešte nerokovali.
JUDr. Falisová - je to .veťmi individ
potom o dva mesiace sa vyhodnoti zátmer.
a potom sa dávajú do zastupiteťstva.

o 17.36 hod. prišiel Mgr. Solárik

Lamperová - prečo to neplatí v tomto prí
Bakaljar - sme povinní meíaďovať majetok
Mgr. Bobák - aj keď budeme mať zásad7,,

sa podťa nich rozhodlo.

iť. Či je majetok neupotrebitelhý, to nie
v. Móžeme dávať do dlhodobého nájmu,

prevodu majetku do doby schválenia zásad
hválené ďňa11.9.2012.
? Stanovme si termín.

predávať. Najskór musíme vyhlásiť
Jablonka je príkladom, prístupová cesta je

na svoje parcely. Niekto sa tam
edna vec je zonácia a druhá vec sú zásady

to si urěí 65 € tak to aj predá. Ku každému
udzuje vplyv, čo to prinesie pre obec. Určime

ividuálny prístup a bude to na nás, koho si

riešme aj budovy.

čoho sa týkajú a ako dlho sú tu.
žiadosti, lrtoré sú problémové? Ale to máte

F, Miroslav CH, Ladislav M, Donivo,
chardovej ulici a ZUŠ, ale iný ako znaIecký

lebo my reagujeme na to. My vlastne spravíme

mi sa komunikuje.
na mysli konkrétne p. Rojíkovú, že sa to

je prebytočný avhodný na predaj. Sú reálne

ili veci, ktoré sú na stole a potom tie zásady.
žiadosť lzavrieť a ak ideme pozastaviť do

i okrem nejakých prípadov, ktoré sú pre obec

zastupitefstvo nercrkovalo, prečo to platí
minulej dobe zastupitel'stvo odsúhlasilo predaj,

pretože nie každý predaj sa zverejní zámer,
veci trvajú dlhšieí sa GP, ZP. Niektoré

ú jednotlivé prípady a nebudú tak možné, aby



JUDr. Falisová - aby občania vedeli do
poslancov, doniesol znalecký posudok aposl
Starosta nawhol hlasovať za udelenie slova p.

Za:9
Proti: 0
Zdržalisa:0
Rojíková -nazálklade žiadosti som dostala
postupovať obvyklým spósobom z I2.12.20l
potrebné doložiť znalecký posudok a prístup
aj stavebná komisia, ktorá súhlasí s od
Bakaljar - na stavebnej komisii sme
sme orgán čo rozhodne o tom.
Ing. Sýkorová - občan konal v dobrej viere.
spraviť schému prevodu, čo občan musí absol
Dala by som aj nazváĚeníe aké idú výstupy
Mgr. Bobák - mali by sme veci posudzovať
pri prevode majetku? Alcý mrám nárok? T<rto
príručka.
starosta - ja som chcel ešte preveriť, lebo
zastupiteťstvo rozhodlo, že to pójde do reali
Stanko - problém je v tom, že zna\ecký
JUDr. Falisová - ZP bol na 63 000 €, nikto
Bakaljar - keď to bolo v r.20I5 ponúknuté
45 000 €.
Lamperová - kde a kto to stopol. Chceme
nechceme a nám je to potrebná neviem na čo?
Mgr. Bobák - nemóžeme predávať pod cenu
akých kritérií.
RNDr. Malý - a|e zámer už bol zverejnený?
Ing. Sýkorová - bolo tu stanovisko
lebo nie je zákonodarca.
Lamperová - keď sme splnili a keď sa splni
zverejni sa nie je záujem, zákon hovorí aj rr
toto splnili a je tu ešte nejaký iný záujem, čo
Bakaljar - keď v r.2015 sme mali ZP na
Musíme len rozhodnút', či táto budova je pre
Mgr. Hlaváč - máme na rokovaníbod, že i
pred rokmi chceli predať, či sa nezmenilo,
len určiť za akú cenu.
Stanko-nenašiel som nejakýplančo s budo
ZP
Bakaljar- ZP je straší ako 3 mesiace a je
v budúcnosti potrebovať.
Mgr. Solárik - v r.2015 sme schválili predať
septembri 2015 uznesenim 52 l 2015 sa ruší
neúspešnosti VOS.
Mgr. Bobák - explicitne sa to bude týkať
Ing. Sýkorová - dokedy, bude obmedzený
Mgr. Bobák - navrhujem, aby sa to expli !ýkalo žiadostí, ktoré prišli od tohto termínu.

idú. Aj v minulosti sa stalo, že niekto si obišiel
i zdvihli ruku.
jíkovej

, kdeje napísané, že budete
av 112019 mi prišlo ďalšie oznámenie,že je

obje]<tu dohodnem s p. Gránerovou. Zasadala
ZUS.

je nepotrebná pre obec, ale nie

dóležité, čo ide ziradu, Bolo by dobré
', keď zamýšía, že sa do niečoho pustí.

kontexte, tak, ako prišili. Čo je objektívne
malo bý v zásadách. Má to by'len

to predchádzajúce rozhodnutie, kedy sa

bol na 45 000?
za tú cenu neprihlásil.
realitných kanceláriách, tak si znížIi cenu na

túto budovu. alebo im povieme, že
Vieme im toto vyriešiť raz anavždy.

, otázka je či to chceme predať anazéklade

, ale nie vždy móže mat' prokurátor pravdu,

tá časť zákonaktorá ho1,orí áno urobí sa zp,
, že je aj dóvod hodný os. zreteťa. Keď sme
stopol ja nevieme.

budovu, je neplatný móže byt' max 3 mesiace.
prebytočná.

pozastaviť odpredaj majetku, majetok sme
je legislatívny a cena. Budova chátra,už

Ja budem hlasovať zapredaj, ale zacenu

. Nepredávajme majetok, ktoý budeme

jetok, potom sme vyhlásili súťaž a v
predať nehnutel'nosť z dóvodu

žiadostí.
majetku?



starosta - berieme na vedomie informáciu
nehnuteťného majetku obce do doby schvál
boli schválené uznesením 85 l 2012 zo dřta20
Bakaljar - 31.8.2019.
Starosta - je to aj v našom zál$me, aby sa to
Mgr. Baláž - bude platiť to obmedzenie, ale
Ing. Sýkorová - nie, len sa to berie na vedomi
informácia.
starosta nawhol hlasovať zavzatie na
prevodu nehnuteťného majetku obce
obce , ktoré boli schválené uznesením
UZNESENIE č. 3512019
Za;9
Proti: 0
Zdržali sa 0

l0. Zásady zabezpečovania
starosta - po konzultácii s p. Badánikovou o
zásady. Náklady sú pri obradoch a ich či
Bakaljar - som rád, žeje tento materiál. Nevi
odmeňovanie poslancov. Treba to preveriť.
Ing. Blaškovičová - platí to.
Ing. Sýkorová - máme preverené ako jen to v
Ing. Blaškovičová - áno, Selce a Brusno.
Ing. Sýkorová - v ěI.7 je paušálny prís
Mgr. Solárik - čl. 7 musí to by.t minim. 5

bl.t'rovnaké ako s matrikárkou.
Ing. Sýkorová - na ošatné nedostáva zo zák
starosta - doplníme čl. 7 bod 1 minim 5 x.
Ing. Sýkorová - matrikárka dostane v
Mgr. Hlaváč - v bode 3 vyškrtnúť...
Lamperová - kto je kronikárom?
starosta - momentálne nemáme kronikára. In
materiály.
Lamperová - bola odvolaná?
starosta - mali sme sa stretnúť, neprišla, mo
pléna, kto by chcel robiť funkciu kronikára.
staíosta navrhol hlasovať za schválenie zásad
UZNESENIE č. 3612019
Za:9
Proti:0
Zdrža|i sa:0

Informácia o podaní Petície za výstavbu
IJupčianskeho majera - ulica Pod zámkom
starosta - obdržali sme petíciu , ktorú zostavi
občanov, Na LV je zapísaných 47 spolu,
vlastníctva. Musia si lysporiadať vlastníctvo
Mgr. Baláž - obec tam nemá podiel, je to
majú vysporiadané. Obec tam má majetok a verejné osvetlenie. a kana|izáciu Prístupová

do doby
85 / 20I

návrhu dočasného obmedzenia prevodu
zásadhospodárenia s majetkom obce , ktoré

2.Dáme aj termín?

ahovalo. Do 31. augusta 2019.

.Žiadny dokument sme neprijali, je to len

informáciu o návrhu dočasného obmedzenia
,álenia zásad hospodárenia s majetkom

zo díal1.9.2012.

odmeňovania členov zpoz
prípadoch, pripravili sme tieto

či to nie je v rozpore so zákonom, keď je

iných obciach?

a vypláca len tým, čo idú na 5 obradov?
o tom sa nahovorí. Malo by to, ale 2-3

? Nemá to v zmysle zékona?

bodu 2 a3? Y zmysle ěI.7 a + ěl. 4 písm. c?

Debnárová ešte tento mesiac odovzdá

Dávam na vedomie do

a odmeňovania členov zpoz

kanalizácie a komunikácie v časti

Ing. Peter Veverka, petíciu podpísalo 40
kov. obec nemóže investovať do skromného
pozemkom a odovzdať obce do užívania.

parcela spoluvlastníkov a nie všetci ich

ne
ovej

nie?



cesta nie je zpevnená a preto sa aj vym|v,a.
nejaký podiel obci.
starosta - urobíme stretnutie so spolul,lastní
Mgr. Baláž- *, by tam išla cesta, tak sa muí
Lamperová - koťko by stál návratdo pór,od
Mgr. Baláž - či sa bude riešiť celá, alebo len
Stanko - prístup by sa mal riešiť.
Bakaljar - ako bol odkanalizovaný majer!'
Mgr. Baláž - bol robený tak, že bol rúrou oď
Bakaljar - dažďovú kanalizáciu si každý ri
sme im vybudovali kanalizáciu, tak sa musí
povinná robiť dažďovú kanalizáciu
Stanko - čo je zmyslom? Aby sme ul'ahč
spravme vstup do majera, Vykúpili sme to
ťuďom nevieme urobiť komunikáciu desiatky
starosta - urobíme stretnutie, móže bý aj za
Navrhol hlasovať zavzatie na vedomie i
kana|izácie a komunikácie v časti IJupčiansky
UZNESENIE č.37120|9
Za:9
Proti: 0
Zdržalísa:0

o 18:53 odišiel Mgr. Michal Hlaváč

Informácia o príprave iarmoku
starosta - príprava jarmoku pokračuje, p.

Máme 170 obsadených predajných miest,
Mgr. Baláž - niektoré stánky sme vyradili,
jarmoku by sme mali udržať. Remeseln
penájom, mali by sme to odstupňovať. lebo je
Stanko - chýba mi, ěo bolo v minulom ro
Máme tržnicu, ktoru móžeme využiť na j
byt'kultúme leto.
Bakaljar - je pripravená plocha fi. Donivo?
starosta - plocha je suromná bude tam p. Lá
Mgr. Baláž- ako bude riešené parkovanie?
starosta - hovoril som s predsedom p. Ne
parkovanie okolie ŽSR a naPartizénskej ulici.
Stanko - bude SBS? Bude firma zabezpeěov
starosta - toto ešte nieje doriešené.
starosta nawhol hlasovať zavzatie na vedomi
UZNESENIE č. 3812019
Za:8
Proti:0
Zdržali sa:0

Informácia o prijatí anonymného podnetu
starosta - dostali sme anonym, najzá,
k nie dostatočnej formulácii uznesenia. Ide o lňujúce uznesenie k uzneseniu.

á sa to riešiť, keby každý vlastník previedol

iť geometrický plán.
stavu? Myslím cestu Čo by to stálo?

na cestu.
sám. Na majeri sa sami museli pripojiť . Keby

iť do obecnej kanalizácie, ale obec nie je

i občanom život. Chýba nám nejaký plán,
pozemkov, urobili sme toťko projektov a

ti poslancov a nawhneme riešenie.
iu o podaní Petície zavýstavbu dažďovej

ier - ulica Pod zámkom

iková ze|ektronizovala zoznaffl predaj cov.
ešte rezervu asi 40.

možno aj do budúcna, myšlenku remeselného
ešte uprednostníme. Je rozdiel v cenách za

rozdiel za2bmaza5bm.
dobré a ěo bolo zlé. Ceny máme smiešne,

je to zastrešené a je tam elektrika. Móže tam

ohťadom pozemku pri rampách, bude

poriadok?

informácie o príprave jarmoku.

časť je, že prí schvaťovaní uznesenia došlo

k domom to je otázka. Najhorší je prístup.

s kolotoči, nájom si rieši s majiteťom.



Ing. Blaškovičová - 11. novembra 2018 mi
v}ške jedného mesačného platu, ale obdobi

schválená odmena za vykonanú prácu vo
sa neuvádza. Je tu nesúlad medzi textom

bude 1/12 na.

uznesenia s náwhom na schválenie. aby sa prijali opatrenia.
ujúce uznesenie k uzneseniu 79 l20I8.starosta - navrhované opatrenie je prijať

Ing. Sýkorová - videla to p. Falisová?
starosta - tento návrh videla a doporuěuje
Bakaljar- čo sme tým zmenili, keď tam

doplňujúceho uz.nesenia.

wádzane mesaěný plat. V zékone je jasne
povedané, že sa móže dať odmena kontro
nemal byt'. Nie je to dobre.

30oÁ z mesaěného platu. Mesaěný plat by tam

Ing. Sýkorová - keby sme naformulovali z mesačného platu za obdobie.
tom mesiaci a zpohíadu sociálneho sa to rátaBakaljar - vyplatili sme už nejakú hotovost

ako ěiastku.
Stanko - stanovili sme len r"ýšku.
Mgr. Baláž-nenapasuješ to, už sa to nedá.
Mgr. Bobák-za 12 mesiacov dostane výšku
Stanko - ona dostala odmenu zarok.
Lamperová - kde nastala chyba?
Bakaljar - vo formulácii,
Ing. Sýkorová - v akom režime sa bude riešiť?
Ing. Blaškovičová - nebude sa lebo je to ym.
starosta navrhol hlasovať za schválenie dopl iúceho uznesenie k uzneseniu č. 79l20t8 zo
dňa 27.11.2018, ktoným bola schválená na hlavnej kontrolórke obce, ato tak, že

doplňa text uznesenia nasledovne :

Schvaťuje hlavnej kontrolórke obce odmenu
2018 vo výške jej jednomesačného platu.
UZNESENIE č. 3912019
Za:8
Proti: 0
Zdržali sa 0

za prácu vykonanú v kalendárnom roku

Mgr. Vladimír Salaj poučil poslancov <r

k informácitím podfa GDPR
osobných údajov a slobodnom prístupe

Ochrana osobných údajovo spočíva v , zamestnanec, vykonáva prac. Činnosti ako
poslanci vykonávate činnosti len v rozsalru
ktorej niečo priznávame, nepodliehajú tejto

vám umožňuje zákon. llnformácie o osobe,

teda s týmto materiálom a informáciami
pracujeme voťne. Akékoťvek ďalšie údaje , odmeny a pod. podliehajú ochr. os. údajov,
týkajú sa konkrétnej osoby. Ak dá osoba sú máme právo pracovať s týmito údajmi. Ďalšia
vec je vynášanie materiálov a podkladov z a posúvanie ich ďalej . Každý dokument
vynesený zútadu musí bý' zaznamenartý a aj kedy sa vrátil. Povinnost'mlčanlivosti sa

týka činnosti komisií, soc. záIežitostí a mlčanl vosť trvá aj po skončení,funkcie.
starosta navrhol hlasovať za vzatie na

a slobodnom pdstupe k informáciám
UZNESENIE č. 4012019
Za:8
Proti: 0
ZdržaIi sa 0

ie lnformácie o ochrane osobných údajov



Návrh na pomenovanie parkov
Bakaljar - sme v prípravnej fáne
pomenujeme aj tieto parky tak ako pomenú
pripomenuli aj takouto formou.

o 19.30 odišla Lamperová

Oddychovú zónu ě. 3 by sme chceli
Petelenov park a ešte a park na Lichardovej

o 19: 35 prišla Lamperová

RNDr. Malý - v Bratislave dávajú na to
Mgr. Bobák - park sa dá pomenovať v akej
Mgr. Solárik - keď priestor po niekom
zmienka o tom človeku, památná tabuťka ale
Bakaljar - zátmer je našich rodákov.
Mgr. Baláž - ten bol Jarčula a tento pred OU

O 19:40 odišiel Mgr. Solárik
starosta navrhol hlasovať zavzatie na
parkov v obci Slovenská lJupča
UZNESENIE č. 4112019
Za:7
Proti:0
Zďrža|ísa:0

11. In
Lamperová - zoznatrt subjektov, ktoré
doácie?
starosta - p. právnička pozrela niektoré zm
organizácie, ktoré žíadali a aj podťatej výšky
Lamperová - chcem zoznam užívateťol, v
vytůiv a a za aký ch podmienok.
Mgr. Baláž - bolo rokovanie ohťadom Rl?
starosta - boli stretnutia ohťadom mostu, nie
Bakaljar - na stavebnej komisii sm€)

juhov}chode. Máme povolený UPN
doriešenú hlukovúbariéru.
starosta - zRUYZ prišlo nevyhovujúce
domoch. Nawhnutý je zelený pás, ale RUVZ
Stanko - bol som na rokovaní ohťadom Rl,
Biotiky. Prečo nemóže bý výjazd, lebo
nepovedali. Toto tam chýbať bude.
Lamperová - za starého režimu sa to pre
ohťadom cyklistických trás, a sa hovorilo,
dobe toho pripomienkovarrého konania.
Stanko - val je ideálny na odhlučnenie, ak
vlak to znásobí. Val je ideálny.
Mgr.Baláň- dohodnime si stretnutie a aj nry.+

vzniknú
,ame ulice.

ucelené parky, myslíme si, že
Máme dosť ťudí aby sme si ich

napr p. T. Andrašovana, park pred OÚ

ťvek etapejeho života.
nujeme, tak by tam mala byt' aj nejaká

busta.

ičný, lebo tam bola radnica.

informáciu o pomenovarrí novolybudovaných

ácie poslancov
iadali o dotáciu a ako sa budú rozdeťovať

o poskytnutí dotácií, dala nový návrh pre

týždňa. Chcem vedieť kto MKS

protihlukovú stenu od železnice na
nemóžeme pokračovať, lebo nemáme

že je 5dB hluk nad mieru pri posledných
bariéru, ktorý brzdí výstavbu.

štúdia rieši vjazd do priemyselného parku od
od Brezna pójdu cez Slovenskú lJupču, mi

a myslím si, že vtedy bolo pripomienkované
všetko móžeme akurát táto jedna vec je po

nepostaví protihluková stena bližšie sem, tak

R1.

ale

žiada]'i.



Ing. Sýkorová - oslovili ma obyvatelia Parti
nejakým prípravkom koťajnice a postriekali
informovaní, len im povedali, že nemižete j
ako to majú riešiť, či cez obec, či nejakou petí
Stanko - vlečku využivaŠHn Sn.
Ing. Sýkorová - postriekali súkromné
starosta - potrebujeme viacej informácií o
Stanko - je tam ochranné pásmo železnic.
Ing. Sýkorová - nech aspoň ohlásia, čo idú
Stanko - naša prístupová cesta do obce nie je
Napíšte list, aby sa starali o cestu a osadili
starosta - pripravujeme pasport dopravného
nasvietiť, budú návrhy na zniženie rychlosti
sa to riešiť komplexne.
Stanko - po jarmoku by sme mali zaěať opra
Mgr. Baláž - už v minulosti sme hovorili
vychádzali na Banskú Bystricu, chceli sme aj

sa s tým nič. Prechod pred Biotikou je zle os,

starosta - máme aj iné podnety, budeme to ri
RNDr. Malý - eviduje obec nejaký podnet
starosta - nie. Robili si skládku asipred\/z
starosta nawhol hlasovať zavzatie na vedomi
RNDr. Malý - chceme obecný e mail,
starosta - vytvoríme kontá.
RNDr. Malý * ako dopadlo zverejňovanie
obecný email?
Starosta - nejaké kontá? Mráme tu p. Dubš
slovo.
Za:7
Proti: 0
Zďržali sa:0

Dubšft - technicky je to možné.
RNDr. Malý - a FB stránke ste sa venovali?
Dubšík - FB striánka ťupěianske zvesti, tak
póvodnej webovej strrinky je problém. Yuo
a je tam aj link.
Lamperová- zápisnice nie sú v úplnom
starosta - čo sa týka vzorov, ktoré boli
bude iná zápisnica, teraz bude ešte tento
Lamperová - ja z mójho pohťadu na
nevidím, výsledky, fudia majú k dispozícii Y
veťmi neprofesionálnu.
Starosta - od budúceho zastupiteťstva bude
Mgr. Bobák - dostal sa ku mne podnet. od
čistič prírodu, či obec by mohla pomócť a
Starosta - so ZS budeme upratovať parky,
ďalej.
Lamperov á - naprechode pň Železniěnej ul
Mgr. Baláž - takýchto miest je viacej, aj východ od cintorína.

kej ulice, že Biotika robila v lete postrek
ich pozemky a nemohli zobrať urodu. Neboli
urodu od neviem akého pásma. Chcú vedieť

. Ako majú postupovať?
kto to vylžíva.

á, garády sú zanesené, krovie prerastá.
ri ceste stlpiky.

ia. Prechody pre chodcov budeme musieť
vstupoch do areálu Biotiky a Fermasu. Bude

vať výtlky na miestnych komunikáciách.
o tom, aby kamióny z priemyselnej zóny

iť príkazové znaéky pre kamióny. Nerobilo

vylievanie hnojovky?
,om.

interpelácie poslancov
používať súkromné e maily.

piteťstva na you tube? Dalo by sa mať

Navrhujem hlasovat', aby sme mu udelili

tým sa už nedá robiť nič,
ubový kanál je zverejnený

zakomponovať do
pre zastupitefstvo

. Hovoril si, že bude inak vedenázápísníca.
ladané, takteraz bude ešte ďalšom zasadnutí

určite trvám, na to ěo som upozorňovala
tube a videozáznan Zápisnicu považujemza

inj,formát.
občanom, že chodia ťudia z vlastnej iniciatívy

iť materiálno technicky.
kytneme im naradie, aktivita bude pokraěovať

je veťký bordel.



Starosta - poriadime to, a zase to tam
Ing. Sýkorová - keď sa idú brať kontajnery
v činžrákoch dostať žIté vrecia? Keď už je to
Mgr. Bobák - aj na Lichardovej ulici sú
Bol som v parku s deťmi a musel som dii
nejaké páky.
Lamperová - sú na zbernom dvore
káble a ide neskutočne čierny dym. Ale to je

Starosta - budem to riešiť aj v osade.
starosta navrhol hlasovať zavzatíe na

UZNESENIE č. 42l20l9
Za:7
Proti: 0
Zdržali sa:0

Budeme sa snažiť to upratať.
plast, tak sú strašne plné, nemohli by aj ťudia

tak nech to dajú aspoň do vriec.
kontajnery na papier. Ide o psie exkrementy.
pozor kde stúpia. Neviem, či obec má na to

í aktivační pracovníci? I-ebo tí čo sú tam pália
čo tam horí.

interpelácie poslancov

Záver

overovateť II
Mgr, Martin BobáSýkorová PhD.


